
                                                                  

         
 

 

Referat medlemsmøte 30.10.2018 Sulitjelma Snøskooterklubb 

 

Etter avholdt årsmøte satte styreleder John Gunnar Olsen medlemsmøtet. 

Styret var fulltallig med unntak av styremedlem John Magne Hanssen. 

 

 

1.        Formannen orienterte om klubbens pågående arbeid 

 - Statskogs rolle i lokale saker. 

 - Fylkesmanens rolle ved kommunal saksbehandling og -vedtak. 

 

Sulitjelma Scooterklubb har gjentatte ganger erfart at Statskog v.regionleder i Fauske blander 

seg inn i Fauske kommunes pågående utredningsarbeider vedrørende snøscooterløyper. Dette 

skjer ved at regionleder i tidlig fase, instruerer kommunen. På denne måten sørger Statskog 

for å "legge ballen død" tidlig i prosessen. Innblanding fra regionleders side gjøres ofte 

muntlig. Det er grunn til å anta at skriftlighet unngås med hensikt. 

Vi har også mistanke til lignende praksis fra Fylkesmannens miljøværn-avdeling.    

 

2. Ny støyveileder 

 Styreleder orientert om ny støyveileder. Ny støyveileder benytter  målemetoder mer i 

 tråd med virkligheten i scooteløypene. 

 Ny målemetoder taler til scootersakens fordel.   

 

3. Klubbens planer for løypevedlikehold/preparering. 

 Scooterklubben vurderer innkjøp av tråkkemaskin for preparering av snøscooter løyper 

 i Sulitjelma.                                 

 Innkjøp av tråkkemaskin vil tære kraftig på klubbens egenkapital. Vi må  derfor se 

 etter finansieringsløsninger for dette. Det må også innhentes tillatelse fra kommunen 

 bruk av maskinen til prepareringsformål.   

 

4. Hvordan bedre klubbens økonomi? 

            Innspill fra medlemmer. 

 - Medlemmer og andre anmodes om å spre budskap om Norsk tippings 

 "grasrotandel". Dette viser seg å være et viktig bidrag for klubbens økonomi. 

 "Grasotandelen" må reklameres for på facebook og på klubbens  hjemmeside. 

 - Klubben oppfordres til å arrangere utendørs minimesse i Daja, hvor forhandlere 

 stiller med scootermodeller for prøvekjøring. 

 - Skaffe sponsorer til klubbens hjemmeside.  

 

5. Medlemmenes arbeidsoppgaver til styret. 

     - Det er ønsket at klubben også kommende sesong arrangerer fellestur til  Pieski og at 

 påskekafe på Mourkiisen gjentas.  

  



6.  Aktivitetstgruppe 

 -Frode Andersen, Ørjan Valla, Arne Bjørkbom, Eirin Lindberg og Stig Vidar 

 Pettersen. 

  


